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PROTOKÓŁ Nr 85  

z obrad LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 10 stycznia 2024 roku 

 

 

Obrady LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 10 stycznia 2024 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1615 do godz. 1626. 

 

Obradom LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – 

przewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXXXV Sesji Rady Gminy Rusiec – 14 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXXXV Sesji Rady Gminy Rusiec: 

1. Bieniek Radosław 

2. Bogusławski Bogumił 

3. Chwastowski Adam 

4. Ciężka Aneta 

5. Cywiński Andrzej 

6. Dziedzic Robert 

7. Wojciech Foręc 

8. Kozieł Wojciech 

9. Rabenda Rafał 

10. Skrzydlewski Paweł 

11. Szczepanik Józef 

12. Szymczak Paweł 

13. Wilczyński Jacek 

14. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

Bartosik Malwina 
          /lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, przyjęcie jej 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, dokonał otwarcia obrad LXXXV Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXXXV Sesję 

Nadzwyczajną Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 10 stycznia 2024 r. na godz. 1600”. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 14 radnych, co stanowi 

quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, przedstawił porządek obrad LXXXV Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

 

   Porządek obrad LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

1. Otwarcie obrad LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
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  1) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych w drodze darowizny, 

     2) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rusiec na lata 2023 - 2030”, 

     3) rozpoznania skargi na działanie Wójta Gminy Rusiec. 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

 

Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda,  zwrócił się do Rady: 

Wnoszę o wprowadzenie zmiany w porządku obrad w punkcie 4/4 – projektu uchwały w sprawie –  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXI/504/2023 Rady Gminy Rusiec z dnia 29 listopada 2023 r.                

w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028. 

 

Czy są pytania do przedstawionej zmiany?  

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda Proszę o przegłosowanie wprowadzenia 

przedstawionej zmiany do porządku obrad. 

       Kto z Państwa radnych jest: 
          „ZA” – 14 radnych      Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Wojciech Foręc, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem do Rady, czy są 

pytania do przedstawionego porządku obrad po zmianach. 

Brak pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda poprosił o przegłosowanie całego porządku 

obrad po zmianach, gdzie: 
          „ZA” – 14 radnych      Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Wojciech Foręc, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXXXV Sesji został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda poinformował, iż przed sesją odbyły się 

komisje wspólne, podczas których zostały omówione projekty uchwał będące przedmiotem sesji. 

 

 

Punkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

4/1. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych w drodze darowizny 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 
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          „ZA” – 14 radnych      Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Wojciech Foręc, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXXV/528/2024 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 stycznia 2024 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych w drodze darowizny 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

4/2. przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rusiec na lata 2023 - 2030” 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda czy są pytania? 

Radna RGR Aneta Ciężka złożyła pisemny wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

          „ZA” – 14 radnych      Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Wojciech Foręc, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXXV/529/2024 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 stycznia 2024 roku 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rusiec na lata 2023 - 2030” 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

     3) rozpoznania skargi na działanie Wójta Gminy Rusiec 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda czy są pytania? 

Brak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

          „ZA” – 14 radnych      Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Wojciech Foręc, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXXV/530/2024 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 stycznia 2024 roku 

w sprawie rozpoznania skargi na działanie Wójta Gminy Rusiec. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXI/504/2023 Rady Gminy Rusiec z dnia 29 listopada 

2023 r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 - 2028. 
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Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda czy są pytania? 

Brak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

          „ZA” – 14 radnych      Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Wojciech Foręc, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXXV/531/2024 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 stycznia 2024 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXI/504/2023 Rady Gminy Rusiec z dnia 29 listopada 2023r. 

w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

 

Punkt 5. Wolne wnioski i zapytania. 

Brak  

 

 

Punkt 6. Sprawy różne.  

Radny RGR Wojciech Foręc prośba od mieszkańców sołectw Annolesie i Dąbrówki Kobylańskie, 

aby naprawić dziury w drogach. 

Radna RGR Aneta Ciężka proszę o poprawę stanu dróg ul. Cicha, Słoneczna, Spacerowa i 

Koniecpolskiego, ponieważ nie wszystkie zostały naprawione. 

Radny RGR Józef Szczepanik w związku z wykonywaną nakładką przy chodniku na ul. Mickiewicza 

– prośba, aby obniżyć chodnik przy dwóch posesjach. 

 

 

Punkt 7. Zakończenie obrad LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, podziękował Radzie Gminy Rusiec                                

i pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXXXV Sesji Nadzwyczajnej Rady 

Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła:  Monika Pawlak 


